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1 Mötet öppnades av Ulf Neldefors, styrelsens ordförande. 

2 Närvarande; Ulf, Emma, Mikael, Mikael, David & Åse 

3 Föregående protokoll lästes upp och lades till handlingarna. Några punkter 

återkommer under dagens möte. 

4. Ekonomin – i balans. 

5 Arvode för gräsklippning och snöröjning. 

Styrelsen beslutade att arvodet för detta arbete ska höjas till 300:-/timma fr.o.m. den 

1/10-21. Detta då arvodet hela tiden varit detsamma men också för att locka fler till 

uppdraget. 

6. Städdagen 

Åse mailar ut en inbjudan/påminnelse där vi ber alla att låsa upp sina garage så att vi 

har möjlighet att kika i de garagen där vi fått in anmälan om problem, men även för att 

kunna titta på angränsande garage. Vi behöver täta några garage-tak som en nödlösning 

inför vintern. Detta kräver dock ett rejält omtag till nästa år då vi har garagetak som 

är näst intill odugliga. 

Vi behöver också få in de sista kompletterande uppgifterna kring återvinningskorten på 

Städdagen. Detta så att vi kan gå vidare och avsluta förlorade kort samt beställa nya 

kort till de som inte har några. 

Ulf beställer en container. 

Styrelseposter som ska tillsättas till våren. Dessa ska ut på städdagen till 

gruppledare/valberedning så att det arbetet kan dra igång. Det gäller ordförande, 

kassör och 2 styrelseledamöter. 

Ulf fixar arbetsdokument, Åse skickar inbjudan och fixar dokument för 

styrelsenomineringar. 

7. Garage 

Vi behöver göra en karta över garagen, där vi fyller i de uppgifter vi har kring skicket. 

På så vis kan vi se vilka längor som är i mest akut behov av renovering. 

8. Övriga frågor 

Återvinningskort – städdagen (Åse ansvarar) 



Soffa till kvartersstugan – Vi beslutar att tacka ja till erbjudandet om en skinnsoffa till 

kvartersstugan och slänger den gamla soffan på städdagen. 

FLIS/Sand till vinterväghållning behöver köpas in. Frågan var det ska förvaras kom upp. 

Vi kikar på om det skulle kunna härbärgeras vid ”tvätt-plattan” under vinterhalvåret. 

Även en spridare till detta behöver köpas in. Ulf ber Anders Portinsson att se över vad 

som finns och återkoppla till styrelsen för att vi ska kunna ta beslut i frågan. 

Garagenycklar – vi måste se över hur det fungerar med tillverkning av nya nycklar. 

10 Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

____________________________              ___________________________ 

Ulf Neldefors, ordförande              Åse Källén Warholm, vid tangentbordet 

 


